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In the cover photo Robyn Lafontaine (age 7), engrossed in her role as Sir Toby Belch, helps Ali Kara
{age 7) move into his part, in Lois Burdett’s classroom production of Twelfth Night (see the Profile
on page 41 of this issue). Photo courtesy of Scott Wishart, The Beacon Herald.

La photographie de la couverture montre Robyn Lafontaine (7 ans) dans le role de Sir Toby Belch;
elle aide Ali Kara (7 ans) i jouer le sien dans la mise en scéne de La Nuit des rois de Lois Burdett
(sur cet exercice scolaire, voir la présentation & la page 41 du présent numéro). Photographie de Scott
Wishart, du Beacon Herald.

The CCL Web page includes sample reviews, tables of contents from recent
issues, instructions for contributors, subscription information, and a fully
searchable index to all CCL issues, using software courtesy of Schoolnet,
The page may be reached at—

www.uoguelph.calengliticcll

La page “web” de CCLILC] présente le protocole de rédaction, la table des
matiéres des numéros récents, les tarifs de 'abonnement, des échantillons de
comptes rendus etun index général de larevue. Cet indexpeut étre consulté grice
au programme Schoolnet (adresse: http:/lwww.uoguelph.calenglit.ccll).




